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l.W imieniu os6b zamieszkuj4cych dwie posesje przy ul. Jana Pawla II 1a,

proszg Pana Prezydenta o pilne i niezr"vloczne umoZliwienie im wyjScia oraz
wyjazdu z ich dom6w do niedawno oddanych ci4g6w komunikacyjnych w
postaci ronda turbinowego, wrzv z chodnikami i Sciezk4 rowerow4. Obszern4
interpelacjg w tej sprawie zlo|ylw dniu 06.09.2022ko|. radny Krystian
N.uczak. Nie moZe by6 tak, 2e osoby o niepelnosprawnofci ruchowej, z powodu
miejskiej inwestycji, pozostan4 wykluczone i odcigte od Swiata zewngtrznego.
Trzeba koniecznie wykona6 doruine chodniki orazutrrardzil wjazd do w/w
posesji jeszcze w tym miesiqcu.'@WreszXaircy 

ktlrych posesjg s4 usytuowane w czgsci.ulicy Skrajnej, kt6ra
nie posiada nawierzchni bitumicznej proszq chociu| o jej utwardzenie
chocia2by frezowaniami kt6re powstaj4 prz-y okazji zrywania nawierzchni
asfaltowych na remontowanych drogach. Osoby tam mieszkaj 4ce plac4 niemale
podatki do Urzgdu Miasta, a nie posiadaj 4 2adnego poza energi4 elektrycnry,
dostgpu do infrastruktury komunalnej. Koniecznym jest w tej czg6ci miasta
budowa sieci wodoci4gowej, orazkanalizacji sanitarnej. Te sprawy byty
zg|aszane podczas majowego spotkania Pana Prezydenta z mieszkafcami

3.Pani tzamieszkalaprzy ulicy Reymonta , prosi by
sfuZby miejskie przycigty lipy, kt6re zaslaniaj4 widoczno66 z jej okien
zaslaniaj4c Swiatlo dzienne. Ponad to jako osoba starsza i schorowana, ma
problem ze sprz4taniem duzej iloSci liSci opadaj4cych przy jei posesji.
4.Pan zulicy Letntej wraz z naibli2szymi

s4siadami prosi Pana Prezydenta o zgodg na przeniesienie wlasno6ci
nieruchomoSci bgd4cej drog4 wewngtrzn4, dojazdow4 do ich posesji narzecz
Gminy Miasta Wloclawek. Rzecz dotycry mieszkaric6w o adresach ul. Letnia

. Te osoby chc4 to zrobi6 nieodplatnie oraz deklaruj4
wykonanie na wlasny kosn prryl1czenia sig do kanalizacji sanitarnej miasta.

Niestety spotykaj4 sig z niezrozumial4 odmow4 ze strony Urzgdu Miasta oraz
Miejskiego Przedsigbiorstwa Wodoci4g6w i Kanalizacji. Apelujg do Pana
Prezydenta o znalezienie korrystnego ronti4zaria dla wszystkich
zainter e s ow anych stron.
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